



青隆坡 ズ 厦门 -30公里-

集合于吉隆坡国际机场,飞往厦门。

♥ 明清古街

漳州 -18 澄海

◈陈慈黉故居

被誉为"岭南第一侨宅,是电影《暴风》的取景 地之一, 也是潮汕地区规模最大的近现代家族 式建筑。陈慈黉是清代时期的华侨实业家、金 融家。他也曾被称为被称为"暹罗米王"

♥ 老妈宫

赠送老妈宫球棕品尝

老妈宫的旁边是关帝庙。老妈宫的正殿,供奉 '天后圣母"雕像。雕像左侧塑"注生娘 娘",右侧塑"珍珠娘娘",是分别管生育和 抚养的神明。

♥ 汕头小公园-老城骑楼建筑群 这里云集大量建于20世纪初期的建筑,风格多 为仿古罗马式、仿哥特式、巴洛克式。

♀ 镇邦路美食街

汕头 -60公里- 潮州

外观广济楼

◈淀汀长廊

◈广济桥

又称湘子桥(上桥),是中国古代四大名桥之 -。其中间的浮桥由十八只木船连接而成。

◆ 潮州古城

状元街

潮州是国家历史文化名城。经考古材料证实, 潮州至少在5000年前就有人类居住。

♀ 油罗街





❷ 梅州 -190公里- 南靖

◆雁南飞茶园

其是一座非常美丽的茶园,也是一个非常雅致 的度假村,被赞为"绿野明珠"。

含电瓶车

桥溪古韵景区是一个可以体验客家原生态的民 风民俗、了解客家古民居的建筑艺术的古村。

◆ 云水谣土楼景区

和贵楼 怀远楼 云水谣古镇

是电影《云水谣》、《大鱼海棠》、《爸爸去 哪儿》的拍摄场地。此景区拥有世界文化遗产 和贵楼、怀远楼、省内最高最大最为集中的千 年古榕树群、一条百年老街、千年古道等。

● 南靖 -183公

♀ 五里街

昔日, 五里古街作为"闽南商贸重镇", 连接 着海上丝绸之路与内陆,无数永春人从这里出 发,成就了"无永不开市,开市五里街"的传 奇。

◈永春老醋工厂

永春老醋是四大名醋之一。古法手工酿造的永 春老醋,带有独特的花果香气,酸中带甘, 醇 香爽口。

◈陶瓷生活馆

通过销售陶瓷产品,让参观者感受德化陶瓷魅 力的同时, 也展现德化悠久的陶瓷文化历史, 以及现代陶瓷的发展现状。

第6天 ♀ 德化 -135公里- 泉州

♥ 西街

钟楼 东西塔

是泉州历史上开发最早的街区,也是现在保存 最完整的片区,拥有20多处各级文物保护单 位,以及10多处尚未被列入文保单位的古建 筑、古民居。

浔埔村

蟳埔女盘头插花, 戴著丁香耳坠, 穿著大裾 衫、宽脚裤,形成了一道独特的风情。

五店市历史文化街区

街区内遍布着宗祠、寺庙、民居、商铺等多样 性建筑,有夯土房屋,也有闽南传统宫殿式红 砖建筑, 更有中西合璧的洋楼和西洋建筑。

♀ 泉州 -93公里- 厦门

♀ 中山路

"老厦门"第八市场

是老厦门最具有古早味的集市,在这里可以用 最少的钱吃到最正宗的古早味。

♀ 厦门山海健康步道

全长23公里,由西向东会经过八山三水的不同 风景。

被誉为中国最具艺术气息的渔村。您可以找到 传统的四合院、木制渔屋以及巴洛克风格的豪

途径环岛路黄金海岸, 远眺金门岛

♀ 厦门 吉隆坡

搭乘当日航班返回温暖的家园。





KUALA LUMPUR X **(IAMEN ZHANGZHOU**

Assemble at KLIA for flight to Xiamen.

♥ MingQing Ancient Street



ZHANGZHOU -226KM-CHENGHAI -30KM-

Chen Cihong Former Residence

The "Number One Overseas Chinese Residence in Lingnan", is one of the filming locations for the movie "Storm", and is also the largest modern family-style building in the Chaoshan area.

Mazu Palace

Free Dumplings Tasting

Mazu Palace is next to Guandi Temple. In the main hall of the Palace, there is a statue of "Mazu".

♦ Shantou Small Park- Arcade Buidling

There is a large number of buildings built in the early 20th century in the style of Romanesque, Gothic and Baroque.

Zhenbang Food Street



MEIZHOU

Look Guanji Gate Tower from outside

- Chaozhou Riverside Promenade
- Guangji Bridge

In 878 AD, during the Huang Chao Rebellion, a rebel army opened the ancient Fairy Path amidst Fujian's rugged mountains.

Chaozhou Ancient City **Zhuangyuan Street**

Chaozhou is a nationally historical and cultural city. Confirmed by archaeological materials, Chaozhou was inhabited by humans at least 5,000 years ago.

Jiangbei Laojie

You Luo Jie



Yannanfei Tea Field

It's a stunning tea garden and elegant resort known as the "Green Pearl of the Wilderness," centered around Hakka and eco-tourism culture.

Qiaoxi Guyun Scenic Spot

Include Electrical Car

It offers an authentic Hakka experience, showcasing local customs and traditional architecture. It has been honored with titles such as one of the ten most beautiful ancient villages in Guangdong Province.

Yunshuiyao Scenic Area

Hegui Tower Huai Yuan Tower

Yunshuiyao Ancient Town

This scenic area boasts World Cultural Heritage sites, as well as the Hegui Tower and Huaiyuan Tower, the largest and most concentrated millennium-old banyan tree in the province, a century-old street, and ancient pathways.



NANJING -183KM-YONGCHUN -47KM

Wuli Ancient Street

In the past, Wuli Ancient Street, as a "Minnan commercial town," connected the Maritime Silk Road with the inland areas. Countless people from Yongchun set out from here, creating the legend of "Wuli Street never closes, and the market opens for five miles.

Yongchun Old Vinegar Factory

One of the four famous vinegars, is handmade using traditional methods.

Shunmei Ceramics Pavilion

Experience the charm of Dehua ceramics but also showcase the rich history of Dehua ceramic culture and the current state of modern ceramic development.



DEHUA -47K QUANZHOU

West Steet

Bell Tower | Dongxi Tower

It's the oldest developed district in Quanzhou and the best-preserved area, with over 20 designated cultural heritage sites and more than 10 ancient buildings and residences.

Xunpu Community

The women of the Pou are arranging flowers on their heads, wearing lilac earrings, a large tunic, and wide-leg trousers, forming a unique style.

*Can experience wearing hairpins at own expense.

Wudian City Traditional Streets

The neighborhood boasts diverse architecture, from traditional Minnan structures to a blend of Western and Chinese styles mansions.



Zhongshan Road

"Old Xiamen" The Eighth Market It is the oldest market in Xiamen, where you can taste the most authentic traditional flavors with the least amount of money.

Xiamen Mountains-to-Sea Trail It spans 23 kilometers in total, passing through eight mountains and three bodies

of water from west to east. Zeng Cuo An

The artsiest fishing village of China. you can find traditional courtyard houses, wooden fishing houses as well as Baroque mansions.

Pass by the Gold Coast of Huandao Road and overlook Kinmen Island



Transfer to airport for flight back home.



行程亮点 HIGHLIGHTS

体验: 永春老醋工厂: 感受古法技艺 的匠心传承 | 感受德化陶瓷的

魅力: 顺美陶瓷生活馆 景点: 曾厝垵 - 中国最具艺术气息的

渔村 云水谣 - 世界文化遗产"福建 土楼"景区

雁南飞茶园 - 被赞为"绿野明

享受: 品尝汕头老味道 品尝: 高餐标: 佛跳墙风味

特色风味: 鲈鱼宴 | 客家风味 |

永春风味 | 闽南风味

EXPERIENCE: Experiencing the artisanal heritage of ancient techniques: Yongchun Old Vinegar Factory | Appreciating the charm of Dehua ceramics:

Shunmei Ceramics Pavilion

ATTRACTIONS: Zen Cuo An- China's Most Artistic Fishing

Village

Yunshuiyao Scenic Area- World Cultural Heritage "Fujian Tulou" Scenic Area

Qiaoxi Guyun Scenic Spot authentic Hakka experience

Savoring the traditional taste of Shantou **LEISURE TASTE**

High Cost Meal: Buddha Jumps Over the

Wall Cuisine

Special Cuisine: Fish Cuisine | Hakka Cuisine | Yongchun Cuisine | Minnan Cuisine

食宿 MEAL & ACCOMMODATION

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

天 Day	早餐 Breakfast	午餐建议 Proposed Lunch	晚餐建议 Proposed Dinner	住宿建议 Proposed Accommodation
1	-	机上用餐 On Board	鲈鱼宴 Fish Cuisine	漳州万达嘉华酒店 或 同级 Wanda Realm Zhangzhou Hotel or Similar
2	酒店 Hotel	卤鹅风味 Braised Goose Cuisine ¹	潮汕风味 Chaoshan Cuisine	汕头君华海逸酒店 或 同级 Shantou Junhua Haiyi Hotel or Similar
3	酒店 Hotel	自理 Own Arrangement	围龙屋风味 Hakka walled village Cuisine	梅州金叶戴斯温德姆酒店 或 同级 Days Hotel by Wyndham Meizhou Jinye or Similar
4	酒店 Hotel	客家风味 Hakka Cuisine	土灶风味 Tuzao Cuisine	凌波格兰云天国际酒店 或 同级 Grand Skylight International Hotel Lingbo or Similar
5	酒店 Hotel	永春风味 Yongchun Cuisine	闽南菜 Minnan Cuisine	德化陆升陶瓷酒店 或 同级 The Luzerne, Dehua or Similar
6	酒店 Hotel	古厝风味 Traditional Cuisine	自理 Own Arrangement	晋江佰翔世纪酒店 或 同级 Fliport Shiji Hotel Jinjiang or Similar
7	酒店 Hotel	自理 Own Arrangement	佛跳墙风味 Buddha Jumps Over the Wall Cuisine	厦门朗豪酒店 或 同级 Langham Place Xiamen or Similar
8	酒店 Hotel	-	-	-

*餐饮与洒店会随着季节与当时情况,作最适当的调整。

*Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

旅行必备

加引之量: 护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程 日期算起),并且取得必要的签证和准证。 旅游保险 - 出发前,建议您购买全面的旅游保险。

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动,恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅游旺季期间,蘋果
- 旅遊将保留更改或取消行程的权利。 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的 印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保留更正的权
- 每位参与蘋果旅遊团的成员,必须为自身安全或行为负 责。若出现无法预测的特殊情况 (例如:交通延误取消、 天气、疾病、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,蘋果旅遊一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。 5. 详情条规,请参阅单据背页或浏览

三人房-房内第三名任客的床褥,将以折叠式为准。 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。 车上购物 – 为了您的方便起见,车上会售卖道地小吃。

若您有兴趣购买,请向我们的导游洽询。各景点乐龄人士入门票优惠仅限中国公民享有。

- https://www.applevacations.my/web/terms.php 6. 以上图片仅供参考,请以实物为准。

所有行程以中文讲解为主

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired

Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

- 1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the
- event of a force majeure.

 3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
 Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB
- shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www. applevacations.my/web/terms.php
- All pictures shown are for illustration purpose only

Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

China Tours - Additional Terms & Conditions:

Tours are conducted in Mandarin.

- Triple Room Third person shall be based on rollaway bed.
 Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- In-coach Shopping For your convenience, a variety of local snacks are
 offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour auide.
- 5. Discounted ticket prices only applicable for China local senior citizens

For Agent Use Only:

Undated Date: MAY 2024



在厦门的老街巷里,时光仿 佛静止, 每一块石板路都记 载着历史的痕迹, 让人感受 到岁月的沧桑和厚重。

In the old streets and lanes of Xiamen, time seems to stand still, with every cobblestone road bearing the traces of history, evoking a sense of the weight and passage of time.

